

中國香港健美總會
HONG KONG CHINA BODYBUILDING AND FITNESS ASSOCIATION

香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓 1028 室
Room 1028, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
Tel: (852) 2504-8246 Fax: (852) 2576-9703 Website: www.hkcbba.org E-mail: enquiry@hkbbba.org

Renew Coach Certificate Application Form
延續教練證書申請表

Please fill out this application form and submit this form together with photo copies of the coach certificate, supporting document and the renewal fee HKD\$300 by post to HKCBBA. Certificate valid for 3 years.

請填妥此表格後連同舊證書副本、相關證明文件及費用 HKD\$300 郵寄至本會。證書三年有效。

*Crossed cheques made payable to: Hong Kong China Bodybuilding & Fitness Association 劃線支票抬頭: 中國香港健美總會

Name 姓名: (中文) _____ (英文) _____

Telephone no. 聯絡電話: _____ Membership no. 會員編號: IM- _____

HKID 身份號碼: _____ () E-mail 電郵: _____

Level 1 Fitness Coaching Certificate 一級健身教練證書 Calisthenics Instructor Certificate 徒手健身教練證書

Level 2 Fitness Coaching Certificate 二級健身教練證書 Kids Fitness Coaching Certificate 幼兒運動教練證書

Children and Youth Fitness Coaching Certificate 兒童及青少年運動教練證書

Others 其他: _____

Completion of HKCBBA Fitness course or any relevant courses with at least 12 Continuing Education Credits (12 hours) within the effective date of the certificate.

已於證書有效期三年內修讀中國香港健美總會舉辦之健身或相關課程最少 12 個小時並獲得 12 CECs 的教練延續培訓學分。

*Please provide certificate of participation or any relevant supporting documents. 請附上相關課程之出席證書或其他證明文件。

Apply for 6 CECs Exemptions (Employment certificate, contract and salary slip is attached)

申請豁免 6 CECs 學分 (已連同表格附上公司發出的在職證明書、合約及糧單)

Declaration: I certify that all information I have given is correct. I understand all changes of the certificate renewal refer to HKCBBA final announcement and agree HKCBBA reserves the right of final decision.

聲明: 本人確認所提供的資料正確無誤。本人明白所有延續教練證書申請的變動以中國香港健美總會最終決定為準, 並同意中國香港健美總會保留最終決定權。

Signature of Applicant 申請人簽署: _____

只供本會使用 For Official Use Only

Cash 現金

Cheque 支票/Cheque No. 支票號碼 _____ (Bank 銀行 _____)

Invoice No.: _____ Issued by (經手人): _____ Received Date(日期): _____